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Hvad er vores fokusområde? 
Brugen af to-lærer timer på Højvangskolen, herunder vejlederens rolle i to-lærertimerne.  
 

Hvilke data har fået os til at rette fokus mod netop dette område? 
Skolens læseresultater gennem en årrække samt en konstatering af at skolens to-lærer og to-
voksen timer kunne planlægges på en mere gunstig måde i fagene danske og matematik 

Hvilke handlinger har vi konkret gennemført siden sidste læringssamtale?  
Området er nyt fokusområde. 

Hvilken viden/erfaringer har vores handlinger siden sidste læringssamtale givet os? 
Området er nyt fokusområde. 

Hvilke yderligere data har vi brug for til at kvalificere arbejdet med vores fokusområde?  
Data fra undervisningen og ledelsesopfølgning i indeværende skoleår. Data fra team-møder i 
indeværende skoleår.  

Deltagere på samtalen: 

Børn & Unge chef Rasmus Rosendal, Konsulent i pædagogik, Daniel 
Wilson, Skoleleder Ivan Børsting, Viceskoleleder Lise Juul, 
Pædagogisk leder Dorthe Larsen og pædagogisk leder Jeppe 
Breinholm 



 

Hvad er målsætningen for det kommende arbejde med vores valgte fokusområde? 
1) Vi skal arbejde med ”The Big Why” – hvorfor gør vi det her, hvorfor har vi valgt dette 

fokusområde? 
2) Vi skal have lavet en endnu bedre plan for hvordan vi opsamler den viden vi får, når 

ledelsen er en del af undervisningen  

Næste skridt – Hvilke konkrete aftaler er der indgået på læringssamtalen vedr. vores fælles 
målsætning?  
Der er ikke indgået konkrete aftaler på mødet. Der er lavet en aftale, at ledelsen 
efterfølgende skal arbejde med ovenstående målsætninger.  

 

 


